



تعميم رقم (82) لسنة 2024 م
بشأن برنامج اتقان - استبانات أولياء الأمور والطلبة

Circular No. (82) of 2024

ITQAN Program - Surveys for Parents and Students

Dear School Principals,

Sharjah Private Education Authority is pleased to extend its warmest greetings to you...

In reference to Circular No (41) of 2024 regarding the School Performance Review (SPR) in ITQAN Program and in preparation for your upcoming review visit which will take place from November to April. You are kindly requested to do the following:

First: please share the survey link below with **parents** and encourage them to complete the survey before 3:00 pm on Saturday, November 9, 2024. Please Note that this survey is an important part of the review process.

Category	Link
Parents	https://survey.zohopublic.com/zs/xfCOwU

Second: please share the below survey link with **students** and encourage them to complete the survey before 3:00 pm on Saturday, November 9, 2024. Please Note that this survey is an important part of the review process.

Category	Link
Students	https://survey.zohopublic.com/zs/qzCOku

السادة/ مديري المدارس الخاصة المحترمين

يطيب لهيئة الشارقة للتعليم الخاص أن تهديكم أطيب التحيات وصادق الأمنيات...

إلحاقاً بالتعميم رقم (41) لعام 2024 بشأن مراجعة جودة أداء المدارس في برنامج إتقان، وحرصاً منا على مساعدتكم في الإعداد والتحضير للزيارة خلال الفترة من نوفمبر إلى أبريل، يرجى التكرم بإجراء التالي:

أولاً: مشاركة الرابط أدناه مع أولياء الأمور وحثهم على استكمال الاستبانة قبل الساعة الثالثة من مساء يوم السبت الموافق 9 نوفمبر 2024. علماً أن هذه الاستبانة جزء مهم من عملية المراجعة.

الفئة	الرابط
أولياء الامور	https://survey.zohopublic.com/zs/xfCOwU?lang=ar

ثانياً: مشاركة الرابط أدناه مع الطلبة وحثهم على استكمال الاستبانة قبل الساعة الثالثة من مساء يوم السبت الموافق 9 نوفمبر 2024. علماً أن هذه الاستبانة جزء مهم من عملية المراجعة.

الفئة	الرابط
الطلبة	https://survey.zohopublic.com/zs/qzCOku?lang=ar





هيئة الشارقة للتعليم الخاص
SHARJAH PRIVATE EDUCATION AUTHORITY

Third: All schools are required to fill out the School Information Form by clicking on the link below before 3:00 pm on Saturday, November 9, 2024.

<https://forms.office.com/e/C1BqBw6qSV>

The School Performance Review (SPR) is a comprehensive evaluation against the UAE School Inspection Framework, issued 2015, and it will take place on four consecutive days. The review activities will include interviews with school leadership teams, parents, teachers, students, and other stakeholders, as well as classroom observations, survey of main stakeholders (parents and students), and reviews of key school documents and evidence (i.e., Students' Attainment Data, Self-evaluation form, school improvement plan, etc.).

Thank you for your cooperation.

Best Regards

For contact & query:

Schools.review@spea.shj.ae

ثالثاً: يرجى التكرم بتعبئة نموذج بيانات المدرسة من خلال الضغط على الرابط أدناه قبل الساعة الثالثة من مساء يوم السبت الموافق 9 نوفمبر 2024

<https://forms.office.com/e/C1BqBw6qSV>

علماً أن زيارة مراجعة جودة أداء المدارس هي تقييم شامل للمدرسة وفق إطار معايير الرقابة والتقييم المدرسية المعتمد، والصادر في عام 2015، مدتها أربعة أيام متتالية، يتخللها عقد مجموعة من الاجتماعات مع القيادات المدرسيّة والطلبة وأولياء الأمور، وحضور عدد من الحصص الدراسيّة؛ ومراجعة للوثائق، والأدلة (مثل بيانات التحصيل الأكاديمي للطلبة، وثيقة التقييم الذاتي، خطة التحسين المدرسي)، بالإضافة إلى استطلاع آراء الشركاء الرئيسيين (أولياء الأمور والطلبة).

شاكرين حسن تعاونكم
وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام

للتواصل والاستفسار:

Schools.review@spea.shj.ae

صدر بتاريخ: 2024/10/29

علي أحمد الحوسني
مدير هيئة الشارقة للتعليم الخاص



هيئة الشارقة للتعليم الخاص
SHARJAH PRIVATE EDUCATION AUTHORITY

